

EU – Konformitätserklärung (*EU Declaration of Conformity*)

Wir, die Firma (*We, the company*)

Matrix Handels-GmbH
Hinter den Eichen 17
D- 25336 Klein Nordende

erklären hiermit, dass das nachstehend beschriebene Produkt den folgenden Richtlinien entspricht.
Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung der Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
declare hereby that the following described product complies to the listed directives. The manufacturer bares sole responsibility for the issuance of the declaration of conformity

Laser-Distanzmesser/ laser distance meter
Model-No. 191048

2011/65/EU Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten
2011/65/EU restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipm.

(EU) 2015/863 Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission vom 31. März 2015 zur Änderung von Anhang II der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates hinsichtlich der Liste der Stoffe, die Beschränkungen unterliegen
(EU) 2015/863 Commission Delegated Directive (EU) 2015/863 of 31 March 2015 amending Annex II to Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council as regards the list of restricted substances

2014/30/EU Rechtsvorschriften über die elektromagnetische Verträglichkeit
2014/30/EU approximation of the laws relating to electromagnetic compatibility

Die Übereinstimmung des oben bezeichneten Produkts mit den wesentlichen Schutzanforderungen der Richtlinie wird durch die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

The accordance of the product described above with the essential protection requirements of the guideline are proven by the complete compliance of the following norms:

DIN EN 60825
DIN EN 60529:2014
EN 61326-1:2013
EN 61326-2-2:2013

Hamburg 12.09.2019

Matrix Handels-GmbH
Hinter den Eichen 17
25336 Klein Nordende

04121-262535-10

Oliver Pape (Geschäftsführer / managing director)

Unterschrift / Stempel *Signature/ Company's chop*